
          
  

SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE 
Registratienummer :  
Datum: 6 mei 2022 
Aan de voorzitter van de raad 
Steller(s) van de vragen: gemeenteraadsfractie WIJ Lansingerland 
 
Onderwerp: Schriftelijke vragen aan het College (art. 37) inzake overlast hardrijdende 
wielrenners langs de Rotte 
 
Al vele jaren wordt door de bewoners aan de Rotte, maar ook door recreanten van het 
Rotte-gebied geklaagd over de vele (individuele of in groepsverband) hardrijdende 
wielrenners. Door de hoge snelheid van deze groep fietsers ontstaan gevaarlijke 
situaties die (kunnen) leiden tot irritatie en tot ongelukken.  
Het recreatieschap heeft recent het initiatief genomen om wielrenners te adviseren 
een alternatieve route te nemen door het gebied, waardoor deze groep gescheiden 
wordt van de bewoners aan de Rotte en het recreatieve verkeer.  
De gemeenteraadsfractie WIJ Lansingerland ziet dat het Rotte-gebied steeds 
intensiever wordt gebruikt door onder meer onze inwoners. Het is dus noodzakelijk dat 
het wonen en recreëren in het gebied voor iedereen veilig en ontspannend kan zijn en 
blijven. WIJ ziet ook dat er mogelijk geen of weinig juridische middelen zijn om 
wielrenners te weren van de (fiets)paden langs de Rotte.  
Wij hebben dan ook de volgende vragen aan uw College: 

1. Bent u bekend met de problematiek c.q. door de bewoners en recreanten 
ervaren overlast van de snel rijdende wielrenners langs de Rotte? 

2. Bent u het met de gemeenteraadsfractie WIJ Lansingerland eens, dat de hoge 
snelheid leidt tot gevaarlijke situaties voor de bewoners aan de Rotte, maar ook 
voor de recreanten rondom de Rotte? 

3. Is er overleg met het Recreatieschap en de gemeenten Zuidplas en Rotterdam 
over deze overlast?  

- Zo wel, wat zijn de stappen die u gezamenlijk met deze partijen kunt 
maken ter oplossing of vermindering van de overlast? 

- Zo niet, bent u bereid het overleg met de genoemde partijen op te 
pakken om de gesignaleerde overlast aan te pakken? 

4. Ziet u met ons dat de overlast aan de Rotte-zijde van Bergschenhoek thans 
deels is afgenomen door de afsluiting van deze doorgaande route langs de Rotte 
door de realisatie van de A16?   

5. Ziet uw College thans mogelijkheden of middelen om de overlast op de 
fietspaden langs de Rotte tegen te gaan of te verminderen? 

6. Bent u breid om in overleg met bewoners aan de Rotte, het recreatieschap en 
andere belanghebbenden in gesprek te gaan over mogelijke oplossingen voor de 
ervaren overlast? 

Ondertekening en naam, 
Bianca Boonstra en Jan Jumelet 



 


